
Obecný úrad   Dolné Obdokovce   951 02 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

z 3.zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dolných Obdokovciach, ktoré sa konalo 30.3.2007 

v zasadacej miestnosti OcÚ o 18.00h 

 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

 

 

Program: 

1. Zahájenie a procedurálne veci OZ 

2. Kontrola plnenia uznesenia predchádzajúceho zasadnutia 

3. Interpelácia 

4.  Rozpočet na r. 2007 

5. Diskusia 

6. Uznesenie OZ 

7. Záver 

  

 

1. Zahájenie 

Riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a všetkých prítomných privítal starosta 

obce Zoltán Gyepes. 

Poslanci OZ schválili návrhovú komisiu:   Ing. Gejza Varga 

           Jozef Balko 

      Štefan Hamar 

a overovateľov zápisnice:  Ing. Dušan Lydik 

           Tibor Tóth 

 

2. Kontrola plnenia uznesenia 

OZ schválilo: 

6. rozhodovanie o rozpočte obce na rok 2007 presunúť na ďalšie zasadnutie OZ 

7. Predseda stavebnej komisie – Ing. Dušan Lydik 

8. Predseda finančnej komisie – Ing. Gejza Varga 

9. Predseda sociálnej komisie (KOVP) – Jozef Balko 

10. Predseda komisie pre kultúru a šport – Tibor Tóth 

OZ neschválilo: 

11. Zástupcu starostu obce 

12. Poskytnúť finančný príspevok Mariane Jasimovej a Ľudmile Pintérovej z dôvodu 

nedostatku finančných prostriedkov obce. 

Všetky uznesenia platia. 
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3. Interpelácia 

- bez príspevku 

4. Rozpočet 

T.Tóth – v návrhu rozpočtu sú výdavky na energie v Požiarnej zbrojnici vysoké – starosta – je 

tam aj obchod Potraviny, aj ten má spotrebu, po vyúčtovaní je spotreba energie refaktúrovaná. 

Gyepes Ľ. – návrh rozpočtu je neprehľadný, treba podrobnejšie rozpracovať, niektorým 

položkám nerozumejú – starosta – návrh bol predložený pred mesiacom, bolo možné sa 

informovať v kancelárii OcÚ. G.Varga – navrhuje, aby členmi finančnej komisie boli všetci 

poslanci OZ. Ľ.Gyepes – žiada vysvetlenie, čo konkrétne znamená tarifný plat. D.Lydik – ako 

si predstavuje konkretizáciu, či vysvetlenie, čí je to plat, alebo koľko má kto. Ľ.Gyepes – len 

čí je to plat. Ľ.Gyepes – ak je v Požiarnej zbrojnici spotreba aj v obchode, prečo to nie je 

rozpísané konkrétne kde koľko. G.Varga – rozpočet musí byť odborne spísaný podľa položiek 

účtovníctva, z prokuratúry kontrolujú rozpočet v odbornej forme, pre vlastnú potrebu môže 

byť spísaný podrobne, aby tomu každý rozumel. Ľ.Gyepes – žiada rozpísať dane z pozemkov 

a dane zo stavieb zvlášť za fyzické a za právnické osoby, v iných obciach majú rozpočet viac 

rozpracovaný, môže priniesť vzor. Na kanalizáciu bolo schválené uznesenie, že za prípojku 

budú musieť obyvatelia platiť 10000,-Sk pri zapojení, aj kvôli tomu sa nechcú zapojiť. 

Starosta – bol daný termín na zapojenie a ž po nedodržaní termínu je treba platiť za prípojku. 

Zákon hovorí, že keď je v obci kanalizácia, musí byť každý napojený, nesmú byť žumpy, ak 

sú, je za to pokuta. G.Varga – navrhuje, aby finančná komisia zasadla, aby znova 

prepracovala rozpočet, potom schváliť na ďalšom zasadnutí. D.Lydik – on to chápe tak, že 

problém nie je v rozvrhnutí peňazí, ale v konkretizácii položiek. Starosta – vyžaduje si čas 

pripraviť dodatočné informácie na rozpracovanie návrhu rozpočtu. G.Varga – na zasadnutí 

finančnej komisie sa porovná návrh rozpočtu so vzorom, ktorý prinesie Ľ.Gyepes, pripravia sa 

otázky, ktoré účtovníčka má rozpracovať, na ďalšom zasadnutí OZ bude potom návrh 

prerokovaný. Finančná komisia bude zasadať  2.4.2007 o 19.00 hod. 

5. Prerokovanie pohrebiska 

Starosta informoval - zo zákona vyplýva pre obce povinnosť vytvoriť Prevádzkový poriadok 

pohrebiska, návrh bol vytvorený, bola naň kontrola z Regionálneho úradu verejného 

zdravotníctva z Nitry, prehliadali návrh Prevádzkového poriadku aj cintorín a Dom smútku, či 

súhlasí Prevádzkový poriadok so skutočným stavom. E.Beneová prečítala návrh 

Prevádzkového poriadku pohrebiska. 

Š.Hamar – je nutné žiadať súhlas pri prácach okolo hrobu? Starosta – zo zákona to vyplýva. 

D.Lydik – z návrhu vyplýva, že sa na cintoríne nemá fajčiť, treba na to upozorňovať nápismi, 

počas omše fajčia, potom odhadzujú ohorky. F.Gyepes – radí, že by lepšie ako tabuľami by 

bolo propagovať, že Prevádzkový poriadok pohrebiska je k dispozícii na Obecnom úrade, na 

vývesnej tabuli, aj pri kostole, aby si ho mohli ľudia prečítať. J. Balko – na bráne by mali byť 

priprevnené tabule o zákaze vodenia psov na cintorín, zákaz fajčenia, aby bolo každému 

jasné, že je to zakázané, vo VZN je to uvedené. G. Varga – vytlačiť nápisy o zákazoch 

z počítača a zataviť do laminátovej fólie. 

Návrh na hlasovanie: Prednesený návrh Prevádzkového poriadku pohrebiska. 

Hlasovanie: jednohlasne schválené. 

6. Diskusia 

- G.Varga – do každej domácnosti bol zaslaný list o spôsobe používania kanalizácie, o zákaze 

vpúšťania dažďovej vody zo striech rodinných domov. Poplatky určené vo VZN teraz bude 

upravovať Regulačný úrad, koľko môžeme vyrubiť. Dažďovú vodu, ktorá natečie zo striech 

do kanalizácií, treba trikrát v čistiarni prečerpať, zbytočne to zvyšuje výdavky na prevádzku 

ČOV, okrem toho môže vzniknúť havarijná situácia, keď dažďová voda vyplaví baktérie 

potrebné na prevádzku ČOV. Keď má niekto z OZ informácie, že niekto vpúšťa do 

kanalizácie dažďovú vodu, treba ho upozorniť, že sa to nesmie, lebo to má negatívne  
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dôsledky,  v návrhu rozpočtu je vidieť, aké vysoké sú výdavky na ČOV a ešte keď treba 

prečerpávať čistú dažďovú vodu, to viac zvyšuje výdavky.  

Starosta – prítoková a výusťová voda je mesačne kontrolovaná, pretože sú zadané povolené 

hodnoty. Na požadované hodnoty musí prítoková voda stáť v nádržiach, čistá voda je čerpaná 

rýchlejšie, vymyje baktérie čo potom mení výsledky rozborov. Dažďová voda nepatrí do 

ČOV, u koho bude zistené, že vpúšťa do kanalizácie dažďovú vodu priamo z rín zo striech 

rodinných domov, bude mu zaplombovaná prípojka kanalizácie. 

Ľ.Gyepes – do kanalizácie vteká aj voda z ulice. Starosta – treba povedať konkrétne kde, aby 

mohla byť urobená náprava. J.Balko – pri jeho dome bol taký prípad, bola zvýšená šachta. 

G.Varga- v ulici Mílút je tiež taká situácia. Starosta – v ulici Mílút je poklop šachty 

zaizolovaný. Treba zabezpečiť, aby žiadna dažďová voda nešla vôbec do kanalizácie.  

G.Varga – v rámci zberu zeleného odpadu je nutné zakúpiť drtič zeleného odpadu, do 

zakúpenia určiť miesto, kde bude možné skladovať konáre a vetvy. Starosta – v obci bola 

kontrola na odpadové hospodárstvo, stanovili požiadavky, jedna z nich je kompostáreň. Je 

dôležité rozhodnúť, či kúpiť pre obec samostatný drvič, alebo taký, čo sa napojí na traktor. 

G.Varga – právnické osoby sú povinné vykonávať, pre fyzické osoby je obec povinná 

zabezpečiť možnosť zberu, v rozpočte s tým treba rátať. Starosta – vo Výčapoch-Opatovciach 

bolo zasadnutie Združenia pre separovaný zber, kde bolo prerokované, že spoločne s firmou 

Envigeos bude podaná žiadosť na dotáciu z EÚ na zriadenie separovaného zberu, potom by 

mali byť v každej obci pred každým rodinným domom štyri nádoby na rôzne druhy odpadu. 

Odpady a smeti sú všeobecný problém, ľudia vyhadzujú veci bez triedenia, alebo vyvážajú do 

chotára a vytvárajú čierne skládky. Máme vzor VZN na separovaný zber, stavebná komisia 

vypracuje pre podmienky obce. 

 

T.Tóth – navrhuje komisiu pre šport a kultúru v zložení: Tibor Tóth – predseda, Štefan Szabó, 

Štefan Lauro, Anton Tóth, Ladislav Nagy, zástupcov kultúry doplní. 

Hlasovanie: jednohlasne za. 

D.Lydik – navrhuje komisiu stavebnú v zložení: Ing. Dušan Lydik – predseda, Jozef Balko, 

Štefan Bene, Ľudovít Gyepes, Štefan Hamar, Tibor Tóth, Ing. Gejza Varga. 

Hlasovanie: jednohlasne za. 

J. Balko – navrhuje komisiu sociálnu v zložení: Jozef Balko – predseda, Ing. Gejza Varga, 

Ladislav Bene, Silvester Patai. 

Hlasovanie: jednohlasne za. 

G. Varga – navrhuje komisiu finančnú v zložení: Ing. Gejza Varga – predseda, Jozef Balko, 

Štefan Bene, Ľudovít Gyepes, Štefan Hamar, Ing. Dušan Lydik, Tibor Tóth. 

Hlasovanie: jednohlasne za. 

 

Š.Hamar – pri dome p. Mikleho č. 69 je jama, treba to napraviť. Starosta – hovoril 

s obyvateľmi domu č. 69, jamu dá upraviť. Na úsek cesty Ugarok treba  vypracovať projekt 

na jarky a chodníky a žiadať dotáciu. Ulica Ugarok je štátna cesta, štát o nej rozhoduje o 

úpravách a opravách. Š.Hamar – jama nie je v jarku, ale je to štvorcová diera po výstavbe 

kanalizácie bez poklopu. 

Ľ.Gyepes: 

a) v Dome smútku v chladiacom zariadení nie sú svetlá, v iných obciach sú osvetlené. 

Starosta: je možné doinštalovať svetlá, ak sa to dá, alebo vymeniť celé zariadenie za nové, 

môže to byť zahrnuté do rozpočtu. 

b) na predchádzajúcom zasadnutí bolo spomenuté, že sa pokazil harddisk v počítači 

v kancelárii OcÚ, počul, že v jednej firme získali údaje späť za 15 tis. Sk. Starosta – skutočne 

sa podarilo zachrániť údaje z pokazeného harddisku, vyžadovalo si to zásah odborníka, stálo 

to 20 tis. Sk. 



 4 

c) Cesta na Ugaroku – pri výstavbe kanalizácie boli zničené jarky a prístupové mostíky, 

firma, ktorá stavala kanalizáciu, to mala dať do poriadku, nie obec s tým má mať výdavky. 

Starosta – firme bol napísaný list s upozornením na nedokončené práce. Ľ.Gyepes – dokedy 

majú dať vyjadrenie? Starosta – môžeme dať firmu aj na súd, že nevykonali žiadané práce. 

T.Tóth – v zmluve o dielo bolo zapracované dať terén po ukončení prác do poriadku? Starosta 

– treba preskúmať. 

d) uznesenie o platení za prípojky treba zrušiť, bolo by nespravodlivé, aby niekto platil a iní 

neplatili. G.Varga – platba za prípojku kanalizácie by bola nemalým príjmom obce, ale zatiaľ 

žiaden obyvateľ neplatil. Dokonca neplatili ani pomerne nízky poplatok 250,- na osobu a rok, 

vypúšťali obsah žumpy priamo do kanalizácie, čím spôsobili silný zápach na ulici aj 

v rodinných domoch. Ľ.Gyepes – teda tí obyvatelia, čo sa teraz chcú napojiť, nemusia platiť 

za prípojku? Starosta – na nových úsekoch kanalizácie nemusia. G.Varga – kto má pred 

rodinným domom novú kanalizáciu, do dvoch rokov sa musí napojiť. 

e) žiadosť záhradkárov nie je prerokovaná. Starosta – žiadosti organizácií možno prerokovať 

iba spolu s rozpočtom. Ľ.Gyepes – BFC už na šport dostalo. Starosta – BFC je oficiálne 

registrovaná organizácia, majú IČO, DIČ, účet v banke. Každá organizácia je zodpovedná 

smerom k Daňovému úradu. Ľ.Gyepes – v iných obciach nie sú registrovaní a dostanú 

dotáciu. Starosta – každý by si mohol založiť organizáciu a žiadať od obce dotáciu. Len 

oficiálne registrované organizácie môžu dostať finančný príspevok. 

Š.Bene – od obyvateľov počul, že na Silvestra r.2006 bol vydaný bar na štadióne. Ak áno, 

komu a za koľko. Starosta – bol vydaný bar, zaplatili 2000,- Sk do pokladne obce, je to príjem 

obce. 

Ľ.Gyepes – zástupca starostu obce zatiaľ nebol zvolený, tento bod nebol v programe 

terajšieho zasadnutia, tiež platy poslancov OZ neboli určené. Starosta – zástupcu starostu 

navrhuje starosta obce, v programe tento bod nebol, lebo už bod programu rozpočet je časovo 

i tématicky rozsiahly, nečakal ani takúto rozsiahlu diskusiu, keďže v interpelácii nebol žiaden 

príspevok. D.Lydik - program zasadnutia navrhuje starosta obce, schvaľujú ho poslanci OZ 

pred začatím zasadnutia, prípadne ho môžu pozmeniť. G.Varga – keďže zástupcu starostu 

navrhuje starosta obce, aj do programu tento bod zaraďuje starosta. Platy poslancov OZ môžu 

byť prerokované aj teraz, ale súvisia s rozpočtom. On osobne plat nežiada, ak predsa bude 

rozhodnuté, že plat budú poslanci OZ dostávať, vzdá sa ho v prospech Základnej a Materskej 

školy. 

T.Tóth – už sú hotové projekty pre obec na verejnú zeleň a iné? Starosta – na zeleň je 

projektová dokumentácia hovotá, bola podaná žiadosť o dotáciu na úpravu námestíčka pred 

kostolom a úsek cesty v centre obce. Všetky projekty sú finančne náročné. T.Tóth – sú 

v projekte zahrnuté aj názvy ulíc? Starosta – zatiaľ nie, pretože názvy ulíc navrhujú a 

schvaľujú poslanci OZ, musí byť daná aj možnosť obyvateľom vyjadriť sa k návrhom. 

T.Tóth – na cintoríne pri Dome smútku by malo byť ozvučenie, treba zahrnúť do rozpočtu. 

T.Tóth – na ČOV vozia odpadovú vodu fekálnymi vozmi, od obyvateľov počul, že to 

spôsobuje zápach. Starosta – o navážke odpadovej vody fekálnymi vozmi je vedená 

evidencia, je to spoplatnené. Zápach spôsobuje priame vypúšťanie odpadovej vody do 

kanalizácie, vypúšťanie z vozov do ČOV nespôsobuje zápach, ČOV je k tomu prispôsobená. 

Š.Bene – koľko má obec zamestnancov, je možné poskytnúť zoznam? Starosta – je to možné. 

T.Tóth – kto má hmotnú zodpovednosť za obecné vozidlo? Starosta – hmotná zodpovednosť 

podpísaná nie je, ale je to zahrnuté v poistnej zmluve, ktorú podpísal on ako štatutárny 

zástupca obce. Ľ.Gyepes – je vedený denný záznam jázd obecného vozidla? Starosta – áno, je 

vedený. 

T.Tóth – od obyvateľov má informácie, že traktorom chodí Ľ.Lauro po dedine. Starosta – 

traktor parkuje v garáži Požiarnej zbrojnice, keď treba na ČOV predúchavať potrubie, je 

k tomu potrebný traktor. Je to nutná kontrola, ak je potrubie v poriadku netreba predúchavať, 
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trvá to krátko, ak treba predúchavať, trvá to dlhšie. Keďže Ľ.Lauro je aj kurič v ZŠ, je 

potrebné, aby kontroloval stav kotlov a kúrenia v budovách ZŠ a MŠ, keď ide traktorom na 

ČOV, môže sa zastaviť aj pri škole, má to v ceste. Aj o jazdách traktora sú písané denné 

záznamy. Kontrolór môže pripraviť kontrolu denných záznam obecného vozidla Š Fabia aj 

traktora.  

Starosta informoval poslancov o plánovanej ceste do Horných Salíb v nedeľu 1.4.2007, je 

pozvaný na oslavu odhalenia pamätnej tabule skladateľa Kodálya, 25.3.2007 bol obecným 

vozidlom v Čechynciach, kde boli na návšteve zástupcovia obce Kerepes, ktorí boli 

vystupovať v r. 2006 na Stretnutí generácií a radi by nadviazali priateľský kontakt s obcou 

Dolné Obdokovce. 

8. Záver 

Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ing. Dušan Lydik …………………………….. 

 

Tibor Tóth ……………………………………. 
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7. Uznesenie OZ zo dňa 30.3.2007 

O Z   s c h v á l i l o : 

15. Prevádzkový poriadok pohrebiska 

16. Finančnú komisiu v zložení: Ing. Gejza Varga – predseda, Jozef Balko, Štefan Bene, 

Ľudovít Gyepes, Štefan Hamar, Ing. Dušan Lydik, Tibor Tóth. 

17. Komisiu pre šport a kultúru v zložení: Tibor Tóth – predseda, Štefan Szabó, Štefan Lauro, 

Anton Tóth, Ladislav Nagy, zástupcov kultúry doplní. 

18. Komisiu stavebnú v zložení: Ing. Dušan Lydik – predseda, Jozef Balko, Štefan Bene, 

Ľudovít Gyepes, Štefan Hamar, Tibor Tóth, Ing. Gejza Varga. 

19. Komisiu sociálnu v zložení: Jozef Balko – predseda, Ing. Gejza Varga, Ladislav Bene, 

Silvester Patai. 

  

 

 

 

 

Starosta obce: Zoltán Gyepes …………………………………. 


